

PostVenture19

~~~ English version below ~~~

La phase d'application de PostVenture19, la quatrième édition du programme d'innovation est lancé par La Poste Suisse en collaboration avec Venturelab.

PostVenture19 s'adresse aux startups de la logistique urbaine, de la construction numérique, de l'assistance intelligente, du traitement automatisé des données, de la mobilité du premier et du dernier kilomètre, de l'économie des données, des services de confiance et de l'IdO avec un accent sur les paiements.

Les dix meilleures idées d'affaires seront soutenues par La Poste Suisse de la manière suivante :

- Encadrement par des experts de La Poste Suisse et du réseau de La Poste Suisse
- Financement initial de CHF 50'000 chacun
- Évaluation des formes de partenariat appropriées au-delà de PostVenture19

Pour plus de détails sur PostVenture19, veuillez consulter le site

<https://www.venturelab.ch/PostVenture19>

La date limite d'inscription est fixée au **22 septembre 2019**.

Personne de contact :

## **VENTURELAB**

Nicolas Briner

Project Manager

**World-class Startups. Swiss made.**

[nicolas.briner@venturelab.ch](mailto:nicolas.briner@venturelab.ch)

M: +41 (0)79 320 70 00

~~~ English version ~~~

The application phase of PostVenture19, the fourth edition of the innovation programme is launched by the Swiss Post in collaboration with Venturelab.

PostVenture19 is aimed at start-ups in urban logistics, digital construction, intelligent assistance, automated data processing, first and last mile mobility, data economy, trust services and IoT with a focus on payments.

The ten best business ideas will be supported by the Swiss Post as follows:

- Supervision by experts from the Swiss Post and the Swiss Post network
- Initial financing of CHF 50,000 each
- Evaluation of appropriate forms of partnership beyond PostVenture19

For more details on PostVenture19, please visit <https://www.venturelab.ch/PostVenture19>

The deadline for registration is **September 22, 2019**.

Your contact is :

VENTURELAB

Nicolas Briner
Project Manager
World-class Startups. Swiss made.

nicolas.briner@venturelab.ch

M: +41 (0)79 320 70 00